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Zebranie rozpoczął SoĘs Pan Andrzej Puskarczyk

którymi byli: Burmistrz Czechowic- Dńedńc Pan Marian Błachut,
Maciej Kołoczek, Z-ca Burmistrza Paweł Mrowiec, Przewodniczący Rady Miejskiej
w Czechowicach-Dziedzicach Pan Damian Żelamy, Radni Gminy Czechowice - Dziedzicę
Pan Krzysźof Jarczok i Jerzy KwŃniewski, Dyrektor Zespołu Szkół w Zabtzegu Pani
Barbara parchńska, Dyrektor przedszkola w zabrzeg,l pani Ewa pollak oraz
przedstawiciele organizacji działających na terenie Zabrzega, Przedstawiciela Prasy Lokalnej
a także zebranych mieszkńców Z abrzega.
Sołtys przedstawił porądek zebrania (porądek zebrania w zńączeniu), który został poddany
pod głosowanie i został przyjęty jednogłośnie.
Pod głosowanie poddano :

1. Wybór §ekretarza Panią Alicję Kuboszek.
2. Wybór Komisii Uchwał i Wniosków (pełniącej 7arazr;m fuŃcję Komisji

Skrutacyjnej) w składzie: Pan Bronisław Tora, Pan Andrzej Wrzoł, Pan Tomasz
Borkowski,

Przedstawione propozycje zostały poddane pod głosowanie i przyjęte jednogłośnie.
Komisja skrutacyjna stwierdziła ldziń 45 mieszkńców Zabrzega co potwierdziło
prawomocnośó zebrania ( lista obecności w załączeniu). Przyjęcie Protokół z Zebtania

Ęiejskiego z dnia 23 września 2016 r., Protokół został poddany pod głosowanie,, i zostń
pizj,jęty jednogłośnie, po czym protokoł został ptzekazaly do Komisji Skrutacyjnej.

Sołtys przedstawił zebranym sprawozdanie z dzińalności za okres 23.09,2016 r. do
ż2,09.ż017 r. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie, Poinformował zebranych, że
wniosek Pani Katarzyny Balcarek czyli doświetlenie brakującego odciŃa od ulicy Gazdy do
ulicy Spacerowej nie został zrealizowany, SoĘs podziękował zebranym mieszkńcom
Zabrzega, oraz orgańzacją działającym na tefenie Zabrzega za wszelką pomoc i współpracę

w minionym okresie.

Sołtys przedstawił Projekt Uchwa§ nr 1 z propozycją zadan do Projektu Budżetu
Gminy Czechowice-Dziedzice na rok 2018. Uchwała została poddana pod dyskusję.

Pan Czesław Czylok - zwrócił się o wybudowanie chodnika oraz pasów przejścia dla
pieszych w miej scu skzyżowania ulic Sikorskiego i Miliardowickiej,na wysokości apteki,

Burmistrz Mańan Blachut - poinformował zebranych mieszkańców, że są to drogi
powiatowe i należy przygotowaó wniosek i skierować do Zuądll Dróg Powiatowych
w Bielsku-Białej.

Projekt UchwaĘ nr 1 w sprawie propozycji zadń do Projektu Budzetu Gminy
w Czechońcach-Dziedzicach została poddana pod głosowanie. Głosów za - 44, głosów
przeciw-O, wstrzymujących się- 1. ( Uchwała warz z ptopozycją zadań w załączeniu).

§olĘs przedstawil projekt UchwaĘ nr 2 w sprawie przedstawienia propozycji

wykorzystania środków, które będą zapisane w Uchwale Budźetu Gminy Czechowice-
Dziedzice do dyspozycji Sołęctwa Zabrzeg w 2018 r, Uchwała została poddana pod dyskusję.

Pan Wojciech Roehrich - zwrócił się do władz Gminy oraz Rady Sołeckiej o położenie

nakładki asfaltowej na ulicy Ozaist€1 w Zabrzegll.
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Burmistrz Pan Pawel Mrowiec - poinformował źe jest w planie wykonanie tego
zadaria.

Projekt UchwaĘ nr 2 w splawie przedstawienia propozycji wykorzystania środków
w Uchwale Budżetu Gminy Czechowice-Dziedzlce do dyspozycji Sołectwa Zabrzeg w 2018 r
został poddany pod głosowanie i została przyjęta jednogłośnie. (Uchwała wraz z ptopozycją
zadń w załączenil).

SolĘs przedstawił Projekt UchwaĘ nr 3 w sprawie Zadń do Wieloletniego Planu
Inwestycyjnego Gminy Czechowice-Dziędzice na lata 2016-ż018. Uchwała została poddana
pod dyskusję.

Projekt UchwaĘ nr 3 w sprawie zadań do Wieloletniego Panu Inwestycyjnego Gminy
Czechowice-Dzi edzice na lata ż01 6-20 1 8 został poddany pod głosowanie.
Głosów za - 43, przeciw-O, wstrzymujących się -2. ( Uchwała wraz z propozycją
zadń w zńączeniu).

§oltys pruedstawił Projekt UchwaĘ nr 4 w sprawie zadań do projektu budżetu
Starostwa Powiatowego w Bielsku-białej na 2018r. Uchwała została poddana pod dyskusję.

Pan Jerzy Kwaśniewski zaproponował aby wniosek Pana Czesława Czyloka -
vymalowanie pasów przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Sikolskiego
z Miliardowicką skierowaó do zadań Statostwa Powiatowego w Bielsku-Białej.

Projekt UchwaĘ nr 4 w sprawie zadń do Projektu Budżetu Starostwa Powiatowego
w Bielsku-Białej na 2018 został poddany pod głosowanie. Uchwała zostńa pnyjęta
jednogłośnie. (Uchwała wraz z propozyilą zadń w załączeniu),

SoĘs przedstawil Projekt UchwaĘ nr 5 w sprawie ustalenia zadań dla Sohysa i Rady
Sołeckiej do realizacj i miedzy zebraniami wiejskimi.

Projekt UchwaĘ nr 5 w sprawie zńń dla Sohysa i Rady Sołeckiej do realizacji
między zebraniami wiejskimi został poddany pod głosowanie, Uchwała 7§stała przyjęta
j ednogłośnie. (Proj ekt Uchwały w załączeniu).

wolne wnioski:

Pan Leon Zmieńka - podziękował Władzom Gminy za wykonanie bramy na Stadionie

sportowym w zabrzegu. zwrócił się władz Gminy o wykonanie parkingu przy przedszkolu

Publicznym w Zabrzegu, o dokonanie zrrriany ruchu drogowego na ulicy Pltla w Zabtzegu -
aby droga ta była dwukierunkowa, ofaz postawić zrrak zakazu parkowania na boisku
szkolnym w Zabrzegu.
Zwrócił się również o wyjaśnienie sprawy związanej ze smogiem, czy będzie obowiązek
zmiany opału i kotłów.

Burmistrz Marian Blachut - poinformował zebranych, że od 1 uT ześnia zakaz
palenia flotokoncentratów w piecach co. W ocenie Pana Burmistrza okes powinienbyó ż,3
letni do przygotowania się mieszkńców finansowo do zmian. Ceny winny byó zaniżone aby

społeczeńsŃo było stać na zakup obowiązuiącego opału.

Pani Maria Szewieczek-Donocik - zwróciła się do Władz naszej Gminy o poprawienie

spraw melioracyjnych na terenie Zabrzega. Obecne deszcze pokazńy jak temat ten jest
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aktualny, aby nie było podstopień i zalewanych piwnic w naszych gospodarstwach
domowych.

Pan Ignacy Tomaszczyk- zwrócił uwagę na zarastanie terenu wzdłuż ruek przez
chwasty rdestu i wnioskuje o wykoszenie chwastów wzdłuż rzek Sołectwa.

Burmistrz Marian Błachut - zwrócił uwagę, że nie jest to teren należący do Gminy,
za tełeny wńłuż rzek odpowiada Zuąd Urządzei Melioracji Wodnych w Katowicach.

Pan Wladysław Wiśniewski - zwrócił uwagę na temat wykon}ryanych prac przy
torach kolejowych i związanych z tym zagrożeń poprzoz pozostawienie w rowach dużych
drzew dębu, które blokują drożnośó rowów a w szczególności przy obecnych mocnych
opadach deszczu.

Burmistrz Pawel Mrowiec - poinformował, że był na wizji lokalnej i były
przeprowadzone roznowy z koleją, której władze stwierdziły, że odpowiedzialność za ten
stan rzeczy ponosi wykonawca.

Pan Tomasz Borkowski - zawnioskował o przekwalifikowanie chodnika przy ulicy
Waryńskiego w Zabtzegl na ścieżł<ę rowerową

Burmistrz Pawel Mrowiec - poinformował zebranych, k droga i chodnik należą
Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej , z związku z czym moźma tylko nvróció się do
Zuądu Dróg w Bielsku-Białej z wnioskiem o przekwalifikowanie i możliwość wykonania
ścieżki rowerowej.

Pani Ewa Pollak Dyrektor Przedszkola Publicznego w Zabrzegu - podziękowała
Władzom Gminy SoĘsowi, Ra&ie Sołeckiej oraz Radnemu Panu Krzysźofowi Juczok za
wykonanie ogrodzenia przy Przedszkolu, avróciła się również z prośbą o moźliwości
utwardzenie drogi dojazdowej do Przedszkola w zvliązkll z dużymi uszkodzeniami - dziurami
co jest związane z prowadzonymi pracami remontowymi przy OSP w Zabrzegtl. Zwróciła się
również aby mieszkańcy byłego domu nauczyciela parkowali swoje samochody za swoich
posesjach.

Pan §tanisław Donocik - Prezes Sokoła Zabrzeg - podziękował Władzom Gminy
i Radzie Sołeckiej za, przyznane środki na 2018 r, i przedstawił jak,są zagospodarowywane
prz1iznarle środki finansowe w Klubie Sportowym Sokół w Zabrzegu,

Burmistrz Marian Blachut - podziękowania od mieszkańców są radością dla
Władz Gminy i również dziękuję za współpracę. Duże zasługi we wspólnych działańach
mają również Radni Zabrzega a przede Jerzy Kwaśniewski który daiżył do tego aby
wydzielono teren wokół PrzĆdszkola i bloku byłego domu nauczycie|aw Zabrzegu.

Pan Andrzej Wrzoł - zawnioskował o wykonanie nakładki asfaltowej na ulicy
§truga w Zabrzegu.

Burmistrz Pawel Mrowiec - poinformował, że jest to nowy temat i w pierwszej

kolejności wykonlłvane będą ulice na które są już wykonane projekty.

Pani Bronisława Sowa - zwróciła się do Władz Gminy o możliwości poprawienia
bezpieczeństwa p oprzez poszerzenie drogi i budowę chodnika ulicy Pasiecmej w Zabrzegu.



Burmistrz Marian Blachut - przymał, że jest duż uciąliwośó ruchu na tej ulicy,
ale obecnie możliwości nie ma aby poszerzyć ulicę, ze względu na brak środków, a do
sołectwa zabrzeg są kierowane duźe środki finansowe na zadania już wykonane i obecnie
realizowane, i kolejnym tematem jest dostępność terenu aby wykonać poszerzenie drogi warz
chodnikiem, Jest to wezwanie na dalsze lata poinformował Burmistrz.

Burmistrz Paweł Mrowiec - przypomniał zebranym, że ulica Pasieczna była
poprawiana po pracach zńązanych z kałlalizacją.

Pan Stanisław Londzin - zwócił się w sprawie budowy chodnika przy ul
Stadionowej i Gazdy.

Burmistrz Pawel Mrowiec - poinformował, że jest to teren prywatny, są pmce
wykonywane uregulowania prawnego, tak że będzie realizowane zadanie.

Pan Wladysław Wiśniewski - zwrócił się do Władz Gminy w sprawie podłączeń
do kanalizacji mieszkańców Zabrzega, bo w rowach płynie nadal to co nie powinno.

Burmistrz Marian Blachut - wyjaśnił, że są miejsca gdzie brak podłączeń do
kanalizacji, ale problem się wyramie zmniej sza, jest jeszcze około l00 gospodarstw gdzie
nie dokonano tego obowiązku. czynimy wszystko aby wszyscy zobowiązani mieszkańcy
dokonali podłączenia.

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Pan Bronislaw Tora odczytał
protokół z propozycji Wniosków mieszkańców na zadania w zakresie:

1. Wniosek Pana Czesława Czylok ul. §ikorskiego - wniosek o przejście dla pieszych
na skzyźowaniu ulic Sikorskiego i Miliardowicką na wysokości apteki - wniosek do
Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej,
Wniosek został poddany pod głosowanie i został przyjęty jednogłośnie.

2. Wniosek Pana Wojciecha Roehrich - wniosek o wykonanie nakładki asfaltowej na
ulicy Ozaistej - wniosek do Urzędu Gminy w Czechowicach-Dziedzicach.
Wniosek został poddany pod głosowanie i został przyjęty jednogłośnie.

3. Wniosek Pana Tomasza Borkowskiego - wniosek o przekwalifikowanie chodnika
przy ulicy Waryńskiego na ścieżkę rowerową i pieszą - wniosek do Starostwa
Powiatowego w Bielsku-Białej.
Wniosek został poddany pod głosowanie i został przyjęty jednogłośnie.

SoĘs podziękował gościom i zebranym mieszkańcom Zabrzega za przybycie i zŃończył
zebranie.

Na tym zakończono protokół1
l
l

Protokół sporądziła: Alicja/Kuboszek
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RADA SOŁECI(A
w zabrzcau.

cn czóorkłOdcddce Zabrzeg,2ż.09.2017 r.

Porządek Zebrania Wiejskiego w Zabrzegu

1. Otwarcie zebrania.
2. Przywitanie zaproszonych gości.
3. Wybór sekretarza zębrania,
4. Przyjęcie porządku zebrania.
5. Powołanie Komisji Wniosków i Uchwał (pełniącej zarazem funkcj ę Kornisji

Skrutacyjnej).
6. Przyjęcie protokołu Zebrania Wie.jskiego z dniaż3,09.2016 r.
1. Przyjęciesprawozdania Sołtysa.
8. Podjęcie uchwał w sprawach:

- propozycja do budżętu Grniny na 2018 r.

- przedstawienie propozycj i lvykorzystania środków, które będą zapisane
w uchwale budżetowej Grniny na 2018 r.

- przedstawienie propozyc.ji zadań do Wie1oletniego Planu Inwestycyjnego
nalata2016-2018
- propozycje zadań do Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białęj na rok 2018
- ustalenie zadań dla Sołtysa i Rady Sołeckiej między zebraniami wiejskirni.

9. Dyskusja - przy każdel uchwale
10. Wolne wnioski
1 1. Zakończenie zebrania §}IIĘuEPłf,;aĄ/(t'*ę,b*-ł//
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